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Protokół Nr ORN.0012.1.10.2017 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji   

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 22 sierpnia 2017 r. 
 

 
Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli:  
 Burmistrz – Wacław Olszewski, 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula Sulima, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że w planie pracy komisji na sierpień były zaplanowane dwa tematy: 

 Sytuacja nauczycieli w szkołach oraz 

 Informacja na temat kosztów związanych z wprowadzeniem reformy oświaty  

w poszczególnych placówkach oświatowych. 

W związku z tym, że nie zostały jeszcze podpisane aneksy, zaproponował przeniesienie 

pierwszego tematu na miesiąc wrzesień. Temat drugi został szczegółowo przedstawiony  

w referacie w czerwcu i do dnia dzisiejszego nic się nie zmieniło w tym zakresie.  

 

Komisja postanowiła przesunąć temat pierwszy na miesiąc wrzesień. Temat drugi uznała za 

zrealizowany. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odnośnie przyszłej Szkoły Podstawowej Nr 2 w Olecku poinformował, że w trakcie wakacji 

wyliczono koszty wykonania chodnika wzdłuż sali gimnastycznej – 9.000,00 zł oraz nowego 

pokrycia dachowego pawilonu przy boisku – 29.000,00 zł. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017; 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt uchwały został przygotowany po rozmowie z Przewodniczącym Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej. Ustalono,  

że w związku z okresem wakacyjnym i urlopowym należy zmienić termin realizacji przez 

komisję tematu pt.: „Mechanizmy partycypacji społecznej w Gminie Olecko (inicjatywa 

uchwałodawcza, konsultacje społeczne, inicjatywa lokalna, budżet gminy, w tym budżet 

obywatelski, rewitalizacja społeczna, współpraca z organizacjami pozarządowymi, zespoły 

dialogu)” z sierpnia na wrzesień. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił się do pomysłodawcy tematu - Radnego Macieja Juchniewicza, aby uszczegółowił  

on zakres materiałów niezbędnych do jego realizacji. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

powiedział, by pytania przesłać do niego drogą mailową. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego 

realizacji w roku 2017. 

 

b) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że zgodnie z ustawą z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej Rada 

Gminy w drodze uchwały ustala szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula Sulima 

wyjaśniła, że pierwsza uchwała w tej sprawie była uchwalona w 2004 roku. Obecny projekt 

został opracowany w wyniku zaleceń pokontrolnych i stanowi rozszerzenie dotychczasowych 

zapisów. Proponowane zmiany dotyczą: 

 ustalenia kosztu 1 (jednej) godziny usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych w wysokości 17,90 zł, 

 ustalenia warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z ponoszenia odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

 wyłączenia z uchwały specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, które są przyznawane w oparciu o Rozporządzenie Ministra Polityki 

Społecznej w sprawie specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Na podstawie załącznika do projektu omówiła kryteria odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi.  
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Członek komisji – Justyna Cieślukowska 

zapytała, czy koszt jednej godziny usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych w wysokości 17,90 zł jest kwotą netto czy brutto. 

 

Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula Sulima 

odpowiedziała, że jest to maksymalny koszt, jaki podopieczny może ponieść. Ośrodek nie jest 

płatnikiem podatku VAT.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy w stosunku do poprzedniej uchwały zostały obostrzone kryteria dostępu. 

 

Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula Sulima 

odpowiedziała, że nie. Usługi były i są przyznawane na podstawie ustawy o pomocy 

społecznej. Każda osoba, która potrzebuje pomocy, tę pomoc otrzyma. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy wiadomo, w jaki sposób będą zlecane usługi opiekuńcze. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że będzie ogłoszony przetarg. Rozmawiał z nową panią kierownik ośrodka oraz 

kierownikiem Wydziału Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej, żeby 

solidnie się do tego przygotowały. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

apelował, żeby kryterium wyboru nie była tylko cena. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

zapewnił, że będą też inne kryteria. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 

z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

c) zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że jest to czwarta i ostatnia uchwała. Dotyczy zmiany nazwy ulicy 

Mereckiego. Najwięcej głosów mieszkańców uzyskała nazwa „Janusza Korczaka”. 

Przypomniał, że czas na wprowadzenie zmian jest do 2 września 2017 r. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

podziękował Burmistrzowi oraz ówczesnej pani kierownik, która bardzo dobrze 

przeprowadziła całą procedurę. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

ulicy w mieście Olecko. 

 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego  

w 2018 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w odpowiedzi na ogłoszony nabór wniosków do Programu rozwoju gminnej  

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019, Powiat Olecki zamierza złożyć 

wniosek dotyczący Przebudowy drogi gminnej Nr 1746N Jeziorowskie - Leśny Zakątek  

- Czerwony Dwór - Cichy - Duły (dr. woj. nr 655) na odcinku Cichy - Duły. Maksymalna 

wysokość dofinansowania jaką można otrzymać z Programu to 50 % wartości inwestycji. 

Dzięki przystąpieniu do partnerskiej realizacji zadania z Powiatem Oleckim i dofinansowaniu 

powyżej 50 % wkładu własnego, wniosek ma większe szanse na pozytywną ocenę. 

Planowane finansowanie realizacji zadania przedstawia się następująco: budżet Gminy 

Olecko – 857.866,00 zł, budżet Gminy Świętajno – 580.211,00 zł, budżet Powiatu Oleckiego 

– 1.438.078,03 zł, budżet Państwa – 2.833.154,00 zł, razem: – 5.666.309,03 zł. 

Dodał, że nowym kryterium oceny wniosków składanych przez samorządy jest kryterium 

„Bezpieczeństwa ruchu drogowego”.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego w 2018 roku w ramach „Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa 

ulicy Żeromskiego w Olecku”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Rada Miejska w Olecku na podstawie uchwały Nr ORN.0007.62.2016  

z dnia 9 września 2016 r. w sprawie przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego  

w 2017 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 

lata 2016-2019” wyraziła zgodę na przystąpienie z Powiatem Oleckim do realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku”. Wsparcie finansowe przez 

Gminę Olecko pozwoli na zrealizowanie zadania, które w znacznym stopniu poprawi 

infrastrukturę drogową w Olecku. Koszt robót drogowych współfinansowanych  

w 2017 r. wynosi 1 348 343,31 zł: PRGiPID 2016-2019 – 668 021,00 zł, Powiat Olecki –  

333 358,31 zł, Gmina Olecko – 346 964,00 zł. Zadanie jest już realizowane. Dodał, że jest po 

rozmowie z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku i od ul. Kościuszki lewa strona 

chodnika będzie oznakowana jako ścieżka pieszo-rowerowa w kierunku Wiewiórczej Ścieżki. 

Ponadto, na wniosek mieszkańców zostanie wykonanych 5 dodatkowych zatok postojowych 

wzdłuż ulicy. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego 

w Olecku”. 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017 - 2024, dokonuje się następujących zmian:  

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”:  

 w 2017 roku zwiększa się dochody ogółem o 1.009.044,96 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększa się o 660.361,96 zł (z tytułu dotacji na zadania bieżące o 416.901,96 zł,  

z subwencji ogólnej o 220.000,00 zł, z tytułu usług i innych dochodów o 23.460,00 zł) 

a dochody majątkowe zwiększa się o 348.683,00 zł z tytułu dotacji celowych 

przeznaczonych na inwestycje, 

 w 2017 roku zwiększa się wydatki ogółem o 1.009.044,96 zł, w tym bieżące zwiększa 

się o 1.010.755,96 zł a majątkowe zmniejsza się o 1.711,00 zł. 

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Budowa amfiteatru w Olecku” z planem łącznych 

nakładów finansowych 78.000,00 zł, w tym w 2017 r. – 61.000,00 zł, w 2018 r.  

– 17.000,00 zł. 

Dodał, że Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate” będzie składał wniosek 

na modernizację budynku Teatru AGT. W dniu 8 września o godzinie 17.00 w Galerii 

Prawdziwej Sztuki im. A. Legusa odbędzie się spotkanie mieszkańców, lokalnych twórców, 

pasjonatów, organizacji i osób zainteresowanych rozwojem kultury w Olecku. Celem 

spotkania jest zwiększenie zaangażowania mieszkańców gminy Olecko w działania na rzecz 

rozwoju kultury, aktywny udział społeczeństwa i współtworzenie oferty kulturalnej na bazie 

zmodernizowanej infrastruktury. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

g) zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody ogółem zwiększa się o 542.143,00 zł: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan dochodów o 298.683,00 zł  

z tytułu dotacji celowej jako pomoc finansowa z Powiatu Oleckiego na zadanie  

z zakresu dróg publicznych gminnych pn. „Przebudowa ulic Kiepury, Moniuszki, 

Szymanowskiego i Wieniawskiego w Olecku”. 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 16.410,00 zł na 

podstawie porozumienia z Polskim Związkiem Motorowym określającym środki na 

pokrycie kosztów naprawy dróg na trasie Rajdu Polski. 

 W dz. 758 – Różne rozliczenia, zwiększa się plan części oświatowej subwencji 

ogólnej z budżetu państwa o 220.000,00 zł, w związku z decyzjami Ministra Rozwoju 

i Finansów przyznającymi ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 

kwoty na dofinansowanie doposażenia pomieszczeń do nauki w gimnazjach 

publicznych przekształcanych w szkoły podstawowe (110.000 zł), na remonty bieżące 
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sanitariatów (60.000 zł) i doposażenie świetlic w sprzęt szkolny i pomoce 

dydaktyczne w gimnazjach publicznych przekształcanych w szkoły podstawowe 

(50.000 zł). 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan o 7.050,00 zł i dostosowuje się 

plany w odpowiednich rozdziałach z tytułu wpływów z usług za dzieci zamieszkałe na 

terenie innych gmin a uczęszczające do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych oraz 

innych form wychowania przedszkolnego na terenie gminy Olecko. 

 

Omówił zmiany w planie wydatków. 

Wydatki ogółem zwiększa się o 542.143,00 zł: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zmniejsza się plan o 144.916,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe zmniejsza się o 146.761,00 zł plan 

dotacji celowej na pomoc finansową Powiatowi Oleckiemu na realizację inwestycji: 

„Przebudowa ulicy Żeromskiego” o 89.856 zł i „Przebudowa drogi nr 1808N 

Sedranki-Łęgowo” o 56.905 zł. 

 w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne: 

·zmniejsza się plan wydatków bieżących o 13.555 zł w wyniku zmiany do realizacji 

przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Zatyki (rezygnacja z utwardzenia drogi na 

odcinku Zatyki – Nowy Młyn), 

·wprowadza się zadanie „Wykonanie przejścia dla pieszych Pl. Wolności 9” z planem 

7.800,00 zł, 

 w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne: 

·wprowadza się zadanie „Modernizacja drogi w Babkach Oleckich” z planem 7.600,00 zł na 

wykonanie zjazdu z drogi gminnej wraz z przepustem. 

 W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących  

do majątkowych w wysokości 32.700,00 zł z przeznaczeniem na „modernizację lokali 

i budynków komunalnych” - na modernizację źródeł ciepła, instalacje ze źródłem 

gazowym w lokalach komunalnych i podłączenie co ul. Batorego 7. 

 W dz. 710 – Działalność usługowa, zwiększa się plan wydatków o 7.500,00 zł  

i zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego z „Budowa oświetlenia na cmentarzu 

komunalnym II” na „Budowa infrastruktury technicznej cmentarza komunalnego II”  

z przeznaczeniem na wykonanie instalacji wodociągowej. 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan wydatków bieżących  

o 1.000,00 zł na zakup tablic informacyjnych zamkniętych w związku ze zmianą  

do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Zatyki. 

 W dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, przenosi się plan 

wydatków między paragrafami bieżącymi, tworząc w § 4190 plan w wysokości 

3.700,00 zł z przeznaczeniem na nagrody w organizowanych powiatowych zawodach 

jednostek OSP. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków o 597.675,00 zł,  

w tym: 

 zwiększa się plan o 597.675,00 zł w jednostkach oświatowych z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia osobowe pracowników wraz z pochodnymi w rozdz. szkoły 

podstawowe i oddziały przedszkolne, 

 w planie wydatków Gimnazjum Nr 2 w Olecku przenosi się kwotę 16.450,00 zł  

z wydatków bieżących do majątkowych w rozdz. 80101 z § 4210 na § 6060  

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne „Wyposażenie placu zabaw przy 

Gimnazjum Nr 2”. 

 W dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, zwiększa się plan o 40.129,00 zł  

z przeznaczeniem na doposażenie świetlic w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne  

w gimnazjach przekształcanych w szkoły podstawowe. 
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 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan  

o 17.755,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód zwiększa się plan wydatków 

bieżących o 1.200,00 zł na wynajem kabiny sanitarnej, 

 w rozdz. 90004 – Utrzymanie zieleni: 

·wprowadza się plan wydatków bieżących (§ 4170) w kwocie 9.550,00 zł z przeznaczeniem 

na wykonanie opinii dendrologicznej drzew w parku miejskim – mieszkańcy zgłaszają, że 

niektóre drzewa na terenie miasta zagrażają bezpieczeństwu, 

·przenosi się plan wydatków między paragrafami bieżącymi, tworząc w § 4190 plan  

w wysokości 4.500,00 zł z przeznaczeniem na nagrody w konkursie „Mieszkajmy Piękniej”, 

·zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4300) o 3.000,00 zł z przeznaczeniem na 

utrzymanie zieleni terenów wiejskich, 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz  

zasugerował zmianę nazwy zadania w rozdz. Utrzymanie zieleni na „wykonanie opinii 

dendrologicznej drzew na terenie miasta”. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

kontynuował omawianie wydatków: 

 w rozdz. 90015 – Oświetlenie: 

·zwiększa się plan wydatków bieżących o 11.055,00 zł na zakup solarnych punktów 

oświetleniowych w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu 

sołeckiego Zatyki. 

 w rozdz. 90095 – Pozostała działalność: 

·zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4210) o 1.500,00 z przeznaczeniem na zakup 

ławek z FS Zatyki, 

·zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4300) o 1.000,00 zł z przeznaczeniem na 

utrzymanie małej architektury, 

·zmniejsza się plan wydatków bieżących (§ 4390) o 9.550,00 zł. 

 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

 zwiększa się plan dotacji celowej na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji 

Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” o 13.000,00 zł  

z przeznaczeniem na aktualizację projektu modernizacji budynku Teatru AGT, 

 zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 10.000,00 zł na zadaniu „Budowa 

amfiteatru w Olecku” z przeznaczeniem na przygotowanie dokumentacji wymaganej 

przy aplikowaniu o środki UE, w tym studium wykonalności inwestycji. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Komisja, odnosząc się do wniosku Komisji Statutowej przyjęła, że z ewentualną wizytą  

do Zespołu Szkół w Olecku na Osiedlu Siejnik uda się po zapoznaniu z referatem Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wydatkowania środków na zakup sprzętu i wyposażenia sali 

sensorycznej. 
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał o sprawę placu manewrowego przy Zespole Szkół w Olecku. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że sprawa została wyjaśniona. Zaprosił do siebie zwaśnione strony oraz dyrektora 

szkoły i wszystko zostało uzgodnione. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

odniósł się do wniosku Radnego Pawła Giełazisa zgłoszonego podczas ostatniego posiedzenia 

Komisji Statutowej: 

„Poinformował, że stara droga z Wieliczek do Osiedla Lesk została rozebrana, a płyty 

wypożyczone. Zapytał, dlaczego płyty nie wróciły i co się z nimi dzieje. Jeżeli płyty wrócą,  

to zgłasza wniosek mieszkańców Osiedla Lesk, żeby ta droga została otwarta.” 

Wyjaśnił, że po rozmowie z dużą liczbą mieszkańców oraz z prezesem spółdzielni 

mieszkaniowej okazało się, że oni nie chcą, aby ta droga funkcjonowała. Osobiście również 

jest przeciwny temu, by przez osiedle przejeżdżały ciężkie maszyny i zagrażały 

bezpieczeństwu mieszkańców.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

uważa, że droga powinna być przywrócona tylko do awaryjnego użytkowania. Jutro  

w urzędzie ma zgłosić się osoba w sprawie zwrotu płyt. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

prosiła o zgłoszenie przedstawiciela do komisji konkursowej ds. hejnału miasta. 

 

Komisja nie wskazała kandydatury. 

 

Komisja, po zapoznaniu się z opinią Burmistrza dotyczącą inicjatywy Radnego Macieja 

Juchniewicza o podjęcie uchwały w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk 

samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie dotyczącego obrony 

samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty Samorządności jednogłośnie 

przyjęła, że dokument powinien być przygotowany w formie Stanowiska Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt Stanowiska zostanie przygotowany i wprowadzony do porządku sesji  

w najbliższy piątek. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zgłosił następujące wnioski: 

 prosił, by niezwłocznie poinformować kluby o zmianie kryteriów stypendialnych. 

Uchwała została podjęta w czerwcu, a kluby nie otrzymały informacji. Wydział 

odpowiedzialny powinien przesłać uchwałę wraz z zarządzeniem, 

 poinformował, że w związku z powstaniem klas siódmych w szkołach zwiększyła się 

liczba godzin wychowania fizycznego. Wnioskuje, aby zorganizować dowóz uczniów 

do hali Lega. 
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Członek komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

zgłosił następujące wnioski: 

 zgłosił, że na rzece Lega na wysokości Młyna jest tama i zbierają się śmieci, 

 prosił o naprawienie chodnika przy ul. Wodnej w kierunku ul. Grunwaldzkiej, 

 zgłosił, że na ulicy Łąkowej, w ramach prowadzonej inwestycji, był wycięty asfalt  

i teraz powstały nierówności. 

 

Członek komisji – Krzysztof Fidler 

zgłosił wniosek o przywrócenie profilu drogi dojazdowej od ulicy Wiejskiej w kierunku 

byłego gospodarstwa, gdzie prowadzone były prace remontowe. Po opadach deszczu są 

dziury i stoi woda. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zgłosił następujące wnioski: 

 zgłosić do reklamacji drogę na Osiedlu Siejnik II w kierunku Mazurskiego Dworu. 

Drogą jeżdżą tiry i zaczyna się ona zapadać w kilku miejscach, 

 przekazał prośbę mieszkańców Olecka o zwiększenie ilości dyżurów w miesiącu 

pełnionych przez pracowników ZUS w urzędzie. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 prosił o informację, w którym dokładnie miejscu ma powstać przejście dla pieszych 

przy Placu Wolności 9, 

 prosił o zbadanie, czy plan miejscowy na ulicę Stromą nie koliduje z planami remontu  

i rozbudowy budynku AGT oraz planem zagospodarowania przestrzeni pomiędzy 

budynkiem ROK a AGT oraz budynkiem ROK a Szkołą Muzyczną, 

 zgłosił wniosek, aby zastanowić się nad przyszłą organizacją ruchu na zapleczu 

budynków Plac Wolności 19-21, 

 prosił o pisemne przekazanie informacji mieszkańcom budynków Plac Wolności  

19-21 na temat warunków i kosztów podłączenia do sieci cieplnej, 

 zwrócić się do Stowarzyszenia Amfiprion, by rozważyło przeprowadzenie akcji 

sprzątania rzeki Lega, 

 zapytał, czy przeprowadzono rozmowę z właścicielem transportu publicznego  

w Olecku, 

 prosił, by zwrócić się do inwestora, który buduje blok za Sanepidem, aby udrożnił 

przejście (chodnik) – usunął ziemię, od cmentarza ewangelickiego w kierunku 

dworca. 

 

Ponadto, w Serwisie Samorządowym PAP przeczytał, że samorząd nie ma prawa pobierać 

opłat za przyłącze wodociągowe. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że gmina nie pobiera takich opłat. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

     Protokołowała                                                                 Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Kuskowska                                                               Wojciech Rejterada 
 


